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Vragen van het lid Poppe (SP) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over het terughalen van afval uit
Polen. (Ingezonden 4 februari 2010)

1
Kunt u de bij vraag 2 gevraagde
beschikkingen en daarbij horende
bijlagen aan de Kamer doen
toekomen? Zo nee, waarom niet? Zo
ja, waarom heeft u dat dan niet direct
gedaan bij de eerste ronde en moet
er nu een dure vervolgvraag over
gesteld worden?1

2
Is het waar dat het Openbaar
Ministerie het justitieel strafrechtelijk
onderzoek2 verricht naar aanleiding
van een aangifte van Senter Novem
vanwege een strafbaar feit? Tegen
wie is die aanklacht gericht? Kunt u
direct bij antwoord een kopie van
deze aangifte naar de Kamer zenden?

3
Kunt u uiteenzetten hoeveel afval er
inmiddels door Essent is
teruggehaald en hoe die hoeveelheid
zich verhoudt tot de hoeveelheid die
Essent in eerste instantie naar Polen
heeft geëxporteerd onder de
omstreden beschikking? Is het waar
dat Essent veel afval meer terug heeft
gehaald dan ze er heeft gedumpt?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 1092.
2 FD.nl, 29 juni 2009: «Justitie onderzoekt
export afval Essent».
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